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Obec Bohuňovice

6. května 109, 783 14 Bohuňovice
tel.č.: 585 151 681 | e-mail: ou@bohunovice.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 7 Zastupitelstva obce Bohuňovice

konané dne 19. 10. 2023 v Kulturním domě od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17:05 - 20:35
Přítomno: 12 - Mgr. Jiří Slepica, Ing. Josef Drška, RNDr. Josef Fryčák, Ing. Miroslav

Hampl, Danuše Nevtípilová, Mgr. Iveta Nováková, Miroslav Spáčil, Mgr. Jitka
Stužková, Radka Zetková, Jiří Kamarád, Ing. Radek Pazdera, Martin Ocvirk.

Omluveni: 3 - Ing. Mgr. Miroslava Müllerová, Jan Řapek, Oldřich Weidinger
Neomluveni:
Předsedající: Mgr. Jiří Slepica
Zapisovatel*: Eva Ambrozková
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Iveta Nováková, Miroslav Spáčil

1. Program veřejného zasedání zastupitelstva č. 7

Jedná se o 7. řádné zasedání zastupitelstva.

Navrhovaný program:

Zahájení a povinné procedurální body1.
Slib zastupitele2.
Zpráva o činnosti RO a plnění úkolů ZO3.
Všeobecná diskuze4.
Rozpočtové opatření č. 9/20235.
Dodatek č. 1 ke smlouvě o dotaci6.
Kontrola usnesení a závěr7.

Zápis z minulého 6. jednání byl ověřen ověřovateli panem Weidingerem a Mgr. Novákovou. Zápis byl zveřejněn
v aplikaci UZOB a na webu obce.
Zápis byl schválen.

Návrhová komise: Mgr. Jitka Stužková, Danuše Nevtípilová, Ing. Radek Pazdera
Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 0

Řídící diskuse: Ing. Josef Drška
Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 0

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje program veřejného zasedání zastupitelstva č. 7

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/7Z/2023 bylo schváleno.
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2. Slib zastupitele

V souvislosti se zánikem mandátu pana Tomáše Římského (rezignace) vznikl dne 12.9.2023 mandát zastupitele
prvnímu náhradníkovi v pořadí ve volebním uskupení Zodpovědně a slušně pro Bohuňovice, Pavlu Sieglovi.
Tento se dne 2.10.2023 mandátu vzdal. Uvolněný mandát zastupitele získal dne 3.10.2023 další náhradník
v pořadí,  tj.  Martin Ocvirk.  Pan Ocvirk byl  seznámen s konáním veřejného zasedání ZO dne 19.10.2023
v 17:00hod. a vyzván k osobní účasti a složení slibu.

Složení slibu bez výhrad je podmínkou dalšího fungování zvoleného člena zastupitelstva. Zastupitel přečte slib.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice bere na vědomí složení slibu nově zvoleného člena ZO Martina Ocvirka
bez výhrad.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Zpráva o činnosti rady obce a plnění usnesení zastupitelstva obce

V příloze jsou vybraná usnesení rady od posledního ZO a přehled plnění úkolů ZO.

Diskuze:
Ing. Pazdera: Dotaz k radě ohledně nabídek výměny plynových kotlů, v roce 2022 nic v zápisech nebylo,

nebyl to překlep? Dostala se k němu informace, že z důvodu havárie bude probíhat výměna
kotlů v Domě služeb a v ZUŠ.

Mgr. Slepica: Nedokáže říct, zda to byl překlep, nebo šlo o nabídky z podzimu 2022 ohledně výměny
kotlů na nové ZUŠ a Domu služeb.

Ing. Pazdera: Jde mu o to, že jsou to dost velké peníze a zastupitelé o tom nedostali informaci a tyto
priority neschválili v programu rozvoje obce .

RNDr. Fryčák: Bylo to přes výběrové řízení, ne v rámci havárie.
Ing. Pazdera: Nemáte to schválené, nemůžete si dělat co vás napadne, nebylo to v programu rozvoje

obce. Proč jsme neměli pracovní schůzku zastupitelstva, proč jste nás s tímto neseznámili
a řádně neprojednali. Máme zákon o obcích, a ty si to nemůžeš rozhodnout sám. Můžou
nám být dodatečně obratem zaslány informace o této věci, kterou jste schválili na radě
16.10.2023.

Mgr. Slepica: Určitě můžou.
Ing. Pazdera: Dotaz ohledně hospodaření centra zdraví, jak se to vyvíjí, co můžeme čekat, modernizace

pokojů.
Mgr. Slepica: Centrum zdraví je v zisku, mělo by si modernizaci hradit ze svého...
Ing. Pazdera: Jak dopadla závěrečná prohlídka rozšíření kapacity ZŠ, komunikace a zpevnění plochy,

snížení chodníku, ohradiště.
Mgr. Slepica: Sloupky se zašroubují  do betonu, snížení chodníku se bude dělat po neděli,  v období

podzimních prázdnin.
Ing. Pazdera: Navrhuje, aby se udělala pracovní porada zastupitelů ohledně plánu rozvoje obce, plánu

akcí, plánu rozpočtu na rok 2024.
Mgr. Slepica: Porada stanovena na 7.11.2023 v 17:00.
.
Dále  zastupitelé  debatují  o  skládkování,  Odpadovém  hospodářství  svazku  obcí  Šternberska,  o  servisní
smlouvě SITKA.
.
dotaz veřejnosti: Zdali rada obce vzala na vědomí dotaz občanů o častějším svozu komunálního odpadu

v letních měsících.
Ing. Hampl: Ano,  rada  obce  16.10.2023  rozhodla  o  častějším  svozu,  bude  už  jen  projednáno

které měsíce k tomu bude docházet.
dotaz veřejnosti: Je v ulici U Stavu plánováno vybudování chodníku? Řeší situaci a bezpečnost dětí a občanů

u školy.
Mgr. Slepica: Je jasné, že tam chodník je potřeba, není to jednoduché to vyřešit, komunikace je krajská.
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Ing. Pazdera: Vrací se k servisní smlouvě se SITKOU. Řeší navýšení ceny o 15%. Navrhuje usnesení,
aby místostarosta jednal se SITKOU ohledně plánovaného navýšení ceny o 15% za servisní
služby na rok 2024. Hlasování o návrhu neprošlo (7 pro, zdrželo se 5), návrh na usnesení
nebylo schváleno. Jednat se ale určitě bude.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bohuňovice  bere  na  vědomí  zprávu  o  činnosti  rady  obce  a  plnění  usnesení
zastupitelstva obce.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Všeobecná diskuze

Tento bod programu je určen k diskuzi pro občany a přítomné hosty, zpravidla trvá tento bod 30 minut.

Začátek diskuze: 18:36

Probíhala velmi rozsáhlá diskuze občanů a zastupitelů ohledně průtahu obce, část Loděnická.

Občanům jde hlavně o to, aby se nedělaly kostky.

Diskuze:
občané: Přednášejí námitky k projektové dokumentaci průtahu obce, které předali zastupitelům

po zahájení všeobecné diskuse na dnešním zasedání ZO, a které dříve občané předali
k projednání do RO a do komise rozvoje, po veřejném projednání v KD.

Mgr. Slepica: Shrnuje průběh situace, výsledky a jednání s občany. Veřejné projednání v KD probíhalo
tak jak mělo, se 2 projektanty, starostou, místostarostou a pí Krajčovou. Další žádosti
občanů  o  další  veřejné  projednání  projektu  nebylo  vyhověno.  Bylo  sezváno  jednání
na 21.9.2023, kde bylo cca 25 občanů z Loděnice. Ke kompromisnímu řešení nedošlo.
10.10.2023 bylo mimořádné jednání rady obce rozšířené o komisi rozvoje a 4 občany.
Ke kompromisnímu řešení opět nedošlo.

Ing. Pazdera: Vysvětluje rozdíl mezi schválenou studií z roku 2014, ve které byly navrženy kostky, a
která je určena jako podklad pro vypracování projektové dokumentace. Komunikace není
obecní ale krajská, a že obec víceméně řeší chodníky a parkovací stání.

občané: Nebylo nám odpovězeno, co tedy můžeme udělat pro to, aby jsme mohli o cestě diskutovat,
případně do toho zasáhnout. Jak vlastně rozhodla rada?

Mgr. Slepica: Rada vzala na vědomí námitky občanů s tím, že žádná změna ohledně vyvýšených míst
neproběhne.

Ing. Pazdera: Opět vysvětluje rozdíl mezi studií a projektem. V rámci pozemní projektové dokumentace
pro stavební povolení vzniklo to, co bylo občanům prezentováno. Rozdíly mezi studií a
projektem,  na  které  se  paní  Vašenková  ptá,  jsou  hlavně  v  tom,  že  u  studie  nebylo
geometrické zaměření a výškové rozdíly, atd.

občané: "Žádáme zastupitelstvo obce, aby na svém dalším zasedání projednalo svolání nového
veřejného projednání návrhu projektu průtahu obcí."

Ing. Pazdera: Doporučuje občanům, aby si podali kvalifikovanou žádost pro zastupitelstvo
.
Dále se řeší bezpečnost pro přecházení - přechody a místa pro přecházení.
.
občané: Plánuje se úprava na 50-60 let  dopředu,  mělo by být  minimálně vyslyšeno občanů a

reagováno na to. Pokud není vyprojektováno, zkusme s tím něco udělat...
Ing. Pazdera: Jeho názor je, rozdělit to na dvě etapy, projekčně dotáhnout část Bohuňovice a dát větší

prostor projektování Loděnice. Když se začala řešit studie v minulém volebním období,
cca 2 roky zpětně, a když se rozhodovalo co se dá jako základní podklad pro projektování,
nebyl tady nikdo z vás....odhlasovávala se studie s tím, že to bude podklad pro to, aby se to
posunulo dál.

Ing. Hampl: Jde vám o kostky nebo ne kostky? Nebo o to, aby tam byl kravál, nebo nebyl kravál? Když
bude  všude  asfalt,  nebude  to  tak  bezpečné.  Lidé  budou  jezdit  rychleji.  Když  budou
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částečně kostky, bude se jezdit opatrněji.
Mgr. Slepica: Vysvětluje,  že  ze  studie  z  roku 2014 vychází  projektová  dokumentace,  která  se  blíží

ke konci. Má daný termín, do kdy musí být zpracovaná, protože na to navazuje územní
stavební povolení. Jestli chceme komunikaci udělat, musíme mít projektovou dokumentaci
a Kraj to musí zařadit do investic.

.
Opět se dlouho debatuje o estetičnosti, bezpečnosti, hlučnosti, případném snížení rychlosti v obci...
.
Mgr. Slepica: Ukončuje debatu o povrchu průtahu tím, že všeobecná diskuse má trvat 30 minut, už

probíhá skoro hodinu a 10 minut, nepředpokládá, že by došlo k nějaké shodě -  hluk,
kostky,  asfalt....to  asi  dnes  nevyřešíme.  Postup,  kterým občané mají  jednat  (poslat  si
návrh) jim byl řečen a jinak to dnes nevidí...

občané: My jsme přišli s tím, že bychom hlavně chtěli veřejné projednání, o to nám jde. A pokud při
veřejném projednání bude většina obce souhlasit s kostkami, tak se nedá nic dělat.

zastupitelé: Občané byli  informováni  dost  a  s  dostatečným předstihem, informace o průtahu byly
na  webu  obce,  ve  Zpravodaji,  na  dveřích  úřadu  obce,  na  plakátovacích  plochách,
občané  měli  možnost  se  vyjádřit.  Dva  roky  zpátky,  konkrétně  ve  Zpravodaji,  bylo
o průtahu, projektování a zadání projektové dokumentace psáno. Nedivte se tedy teď, že
se bráníme něco předělávat, když ze strany občanů nebyl zájem něco řešit...

Ing. Pazdera: Pojďme dosadit do obce radary, sledovat kolik aut a jakou rychlostí projíždí, budeme mít
data a podklady pro policii, abychom v budoucnu mohli dosadit značky na snížení rychlosti
v obci na 30, atd.

Mgr. Slepica: Závěr je tedy ten, pokud se to má projednat na zastupitelstvu, tak pošlete kvalifikovanou
žádost o projednání této záležitosti k zastupitelstvu a my to musíme do 90 dní projednat.

.
p. Machala Jak vypadají žádosti o změně územního plánu z orné půdy na stavitelnou plochu, v jaké je

to fázi?
Mgr. Slepica: Pokud to  bylo  ve  zprávě  zastupitelstvem schválených  podáních  občanům,  zpracovává

se aktualizace územního plánu č. 2, která řeší připomínky občanů. Pak bude ještě veřejné
projednání návrhu územního plánu. Časově to bude cca začátek roku 2024.

Konec všeobecné diskuse 20:26.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Rozpočtové opatření č. 9/2023

V příloze je Rozpočtové opatření č. 9/2023, které se týká výdajové části rozpočtu, a to rekonstrukce kotelny ZŠ
a  MŠ  Bohuňovice  ve  výši  2.394.000,-Kč  včetně  DPH  a  vybavení  nábytkem  odborných  učeben-
polytechnická hnízda ve výši 866.000,-Kč včetně DPH. Výdaje - navýšení par. 3113 Základní školy a vůči tomu
snížení par. 6409 Nespecifikované rezervy o stejnou částku 3.260.000,-Kč. Objem příjmů a výdajů se nemění.
V případě potřeby může ještě dojít v době do konání ZO ke změně.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje rozpočtové opatření č. 9/2023 v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/7Z/2023 bylo schváleno.

6. Dodatek č. 1 ke smlouvě o dotaci na akci "Cyklostezka Černovír-Štěpánov podél dráhy - I. etapa"

Dodatek  č.  1  ke  smlouvě  o  dotaci  na  akci  "Cyklostezka  Černovír-Štěpánov  podél  dráhy  -  I.  etapa".
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ZO č. 5 schválilo usnesením 3/5Z/2023 Smlouvu o dotaci z KÚ ve výši 2.450.399,28Kč na tuto akci s termínem
použití  dotace nejpozději  do 31.  12.  2023 a vyúčtování  dotace do 31.3.2024.  Tyto termíny se vzhledem
k uzavřené smlouvě o dílo nestihnou, proto je třeba uzavřít Dodatek č. 1.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bohuňovice  schvaluje  uzavření  Dodatku  č.  1  ke  smlouvě  o  dotaci  na  akci
"Cyklostezka Černovír-Štěpánov podél dráhy - I. etapa" uzavřené s Olomoucký kraj, se sídlem Jeremenkova
1191/40a, 779 00 Olomouc IČO 60609460.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/7Z/2023 bylo schváleno.

7. Kontrola usnesení a závěr

Předsedkyně  návrhové  komise  Mgr.  Jitka  Stužková  přečetla  přijatá  usnesení  zastupitelstva  obce.
Mgr.  Slepica  všem  zúčastněným  poděkoval  za  účast  a  ve  20:35  hodin  zasedání  zastupitelstva  ukončil.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Mgr. Iveta Nováková   ............................................................
 

Miroslav Spáčil   ............................................................
 
Starosta Mgr. Jiří Slepica   ............................................................
 
Místostarosta RNDr. Josef Fryčák   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


